

ໝາຍເລກຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມແບບສ່ຳຫຼວດ [] – [] – []

[ວິທີເຊື່ອມຕໍ່ກັບເວັບໄຊທ໌ອິນເຕີເນັດ]

- ຈຳນວນຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມການສ່ຳຫຼວດຈະຖືກໃສ່ເຂົ້າໄປໃນເວັບໄຊທ໌ໂດຍອັດຕະໂນມັດເມື່ອຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມສະແດງລະຫັດ QR ດ້ວຍໂທລະສັບສະຫຼາດ. (ເພື່ອເຮັດສິ່ງນີ້, ໂທລະສັບສະຫຼາດຕ້ອງມີກ້ອງຖ່າຍຮູບ ແລະ ແອັບ Daum ຫຼື NAVER.)
- ຄົ້ນຫາປະຊາກອນ ແລະ ສຳມະໂນຄົວຢູ່ໃນຊ່ອງທາງປະຕູເວັບໄຊທ໌. ກົດ ແລະ ຫຼັງຈາກນັ້ນ ໃສ່ຈຳນວນຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມການສ່ຳຫຼວດ.
- ໃສ່ census.go.kr ໃສ່ແຖບທີ່ຢູ່. ຕົວທ່ອງເວັບຈະນຳທ່ານໄປຫາເວັບໄຊທ໌ສ່ຳຫຼວດ ແລະ ໃນທີ່ນີ້ທ່ານຕ້ອງໃສ່ຈຳນວນຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມການສ່ຳຫຼວດ.

 <p>ໂທລະສັບສະຫຼາດ (ສະແດງ QR)</p>	<p>1. ສະແດງລະຫັດ QR ໃນໜ້າຂໍ້ມູນ</p>	<p>2. ເຂົ້າສູ່ລະບົບ (ໝາຍເລກຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມການສ່ຳຫຼວດ ແມ່ນໃສ່ໂດຍອັດຕະໂນມັດ)</p>	<p>3. ການກວດສອບຕົນເອງ ແລະ ການຕັ້ງຄ່າລະຫັດຜ່ານ</p>
 <p>ໂທລະສັບສະຫຼາດ (ເວັບໄຊທ໌)</p>	<p>1. ເຊື່ອມຕໍ່ກັບເວັບໄຊທ໌ຂອງການສ່ຳຫຼວດປະຊາກອນ ແລະ ທີ່ຢູ່ອາໄສ</p>	<p>3. ໃສ່ໝາຍເລກຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມການສ່ຳຫຼວດ</p>	<p>4. ການກວດສອບຕົນເອງ ແລະ ການຕັ້ງຄ່າລະຫັດຜ່ານ</p>
 <p>ໜ້າຈໍ PC</p>	<p>1. ເຊື່ອມຕໍ່ກັບເວັບໄຊທ໌ຂອງການສ່ຳຫຼວດປະຊາກອນ ແລະ ທີ່ຢູ່ອາໄສ 2. ກົດ "ເຂົ້າຮ່ວມໃນການສ່ຳຫຼວດອິນເຕີເນັດ"</p>	<p>3. ໝາຍເລກຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມການສ່ຳຫຼວດ</p>	<p>4. ການກວດສອບຕົນເອງ ແລະ ການຕັ້ງຄ່າລະຫັດຜ່ານ</p>

ຄົບຮອບ 100 ປີຂອງການສຳຫຼວດປະຊາກອນ

ສຳມະໂນຄົວ 2025

ການສຳຫຼວດພົນລະເມືອງ ແລະ ທີ່ຢູ່ອາໄສຄັ້ງທີ 2

ການສຳຫຼວດອິນເຕີເນັດ ແລະ ໂທລະສັບ: 2023.10.16~10.31

ການລົງຢ້ຽມຢາມສຳຫຼວດສຳລັບຄົວເຮືອນທີ່ບໍ່ຕອບສະໜອງ: 2023.11.1~11.17

※ສຳລັບຂໍ້ມູນລະອຽດເພີ່ມເຕີມ, ກະລຸນາໄປທີ່ເວັບໄຊທ໌ສຳມະໂນຄົວປະຊາກອນ ແລະ ທີ່ຢູ່ອາໄສ (www.census.go.kr)

ການສຳຫຼວດພົນລະເມືອງ ແລະ ທີ່ຢູ່ອາໄສ

ເປັນສະຖິຕິທີ່ສຳຄັນທີ່ໄດ້ຮັບການຍິ່ງຍືນລະດັບຊາດທີ່ໃຊ້ເປັນຂໍ້ມູນອ້າງອີງໃນການສ້າງ ແລະ ປະເມີນນະໂຍບາຍແຫ່ງຊາດ, ການຄົ້ນຄວ້າທາງວິຊາການ ແລະ ການຄຸ້ມຄອງພາກເອກະຊົນ. KOSTAT ກຳລັງດຳເນີນການສຳຫຼວດທົດລອງ ເພື່ອກຳນົດພື້ນທີ່ການບັບປຸງ ແລະ ການກະກຽມທີ່ດີກວ່າສຳລັບການສຳຫຼວດປະຊາກອນ ແລະ ທີ່ຢູ່ອາໄສໃນປີ 2025.

ການສຳຫຼວດອັດສະລິຍະແບບບໍ່ປະເຊີນໜ້າກັບໃບໜ້າ ຈະດຳເນີນໃນລະຫວ່າງວັນທີ 16 ຕຸລາ (ວັນຈັນ) ຫາ 31 ຕຸລາ (ວັນອັງຄານ) ແລະ ຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມຈະສາມາດສຳເລັດການສຳຫຼວດຜ່ານ PC/ໂທລະສັບສະຫຼາດ (census.go.kr ຫຼື QR code) ຫຼື ສູນໂທ (ພຣີ 080-000-2025, 9 ໂມງເຊົ້າ ~ 7 ໂມງແລງ). ຜູ້ທີ່ສຳເລັດການສຳຫຼວດ ໃນລະຫວ່າງໄລຍະເວລາການສຳຫຼວດສະຫຼາດ (16 ຕຸລາ ຫາ 31 ຕຸລາ) ຈະມີໂອກາດໄດ້ຮັບຂອງຂວັນຂະໜາດນ້ອຍ ໂດຍຜ່ານການຈັບສະຫຼາກ.

ຄົວເຮືອນທີ່ບໍ່ຕອບສະໜອງຕໍ່ການສຳຫຼວດຜ່ານທາງອິນເຕີເນັດ ຫຼື ໂທລະສັບຈະໄດ້ຮັບການຢ້ຽມຢາມ (ໄດ້ທຸກເວລາລະຫວ່າງ ວັນພຸດ, ວັນທີ 1 ພະຈິກ ແລະ ວັນສຸກ ທີ 17 ພະຈິກ) ໂດຍພະນັກງານຂອງ KOSTAT ເຊິ່ງຈະດຳເນີນການສຳພາດຕົວຕໍ່ໜ້າຢູ່ໃນເຮືອນຂອງຜູ້ຕອບ.

ອີງຕາມ ມາດຕາ 33 ແລະ 34 ຂອງກົດໝາຍວ່າດ້ວຍສະຖິຕິ, ຂໍ້ມູນທີ່ສະໜອງໃຫ້ໂດຍທ່ານຈະຖືກປົກປ້ອງຢ່າງເຂັ້ມງວດ ເພື່ອບໍ່ໃຫ້ມັນຖືກນຳໃຊ້ເພື່ອຈຸດປະສົງອື່ນນອກເໜືອຈາກການລວບລວມຜົນຂອງການສຳຫຼວດ. ດັ່ງນັ້ນ, ພວກເຮົາ ຂໍຄວາມຮ່ວມມືຢ່າງເຕັມທີ່ຂອງທ່ານໃນການເຮັດສຳຫຼວດນີ້.

ຄົວເຮືອນຂອງທ່ານໄດ້ຖືກເລືອກໃຫ້ເປັນຜູ້ຕອບແບບສຳຫຼວດຄັ້ງທີ 2 ຂອງການສຳຫຼວດປະຊາກອນ ແລະ ທີ່ຢູ່ອາໄສໃນປີ 2025.

ກະລຸນາສຶກສາດ້ານຫຼັງຂອງຄູ່ມືນີ້ ເພື່ອເບິ່ງຄຳແນະນຳລະອຽດກ່ຽວກັບວິທີການເຂົ້າຮ່ວມໃນການສຳຫຼວດ.

ການປ່ຽນແບງຂອງມື້ອື່ນ ເລີ່ມຕົ້ນຈາກເລື່ອງຂອງທ່ານ

ສະຖິຕິເກົາຫຼີ